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Protokoll för IFK Mariefreds Huvudstyrelse 
 

 

Organisationsnummer    Kontonummer Swedbank 

819500-2715    8270-1,4 708699-6 

 

Vad 

Styrelsemöte  för IFK Mariefreds Huvudstyrelse 

 

Var     När 

Hammarens IP   2024-06-11 

 

Närvarande                      

Mats Hörnell (Fotboll/Vice ordf./Kassör)                     Malin Sjöö (Innebandy)                                           

Patric Johansson (Sekreterare/Handboll)                      Robert Tärnehöjd (Disc golf)                                        

Bosse Petersson (Fotboll)                                 Malin Hising (Ishockey)  

Johan Karlsson (Skidor)                                                Thomas Forslund (Bordtennis))                                   

Magnus Lundström (Vice Kassör)                                Ann-Sophie Wallin (Kampsport) 

Anette Ljungqvist (Klubbchef)  Charlotte Nothnagel (Friidrott) 

 

Frånvarande 

                                          

Martin Lyckström   (ordförande)                                 Ronnie Törnblom (Seniorerna) 

Sara Grimlund (Konståkning/ Skridskoskola)             Peter Johansson (IFK Academy) 

Tommy Ljungqvist (Variationslaget)                          Anders Steiner (Ishockey) 

                      

   

Mötesprotokoll 
 

1. Mötets öppnande 

 

Mötesordförande Mats Hörnell öppnade mötet.  

 

2. Dagordning  

 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Information från Ordförande 

 

Ingen ny information 

 

 

 

 

 

http://www.laget.se/IFK_Mariefred
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4. Genomgång av sektionerna – långa rapporter 

    

Friidrott (Charlotte N) 

 

Charlotte är kassör i Friidrottsektionen. Sektionen är inne på sitt fjärde år sedan nystarten. Först var det 

endast barn födda 2014, sedan har 2013, 2015 och 2016 tillkommit och från i år även barn födda 2017. Just 

nu är det 74 aktiva barn varav 27 st från den stora 2017 kullen. 

Positivt är att antal föräldrar med gedigen friidrottsbakgrund har engagerat sig. 

27 flickor är det bland de 74. 

Sektionen strävar efter att knyta till sig flera ledare och att försöka åka på tävlingar.  

Ett samarbete finns med Sörmlands Friidrottsförbund kring grundläggande friidrott. 

Sektionen har erhållit back on track bidrag från förbundet. 

En diskussion förs med Strängnäs kommun om förbättring av hoppgropar. 

 

 

Fotboll ( Mats H)    

 

Mats Hörnell presenterade Fotbollssektionen, som är inne i säsong 116. 

Mats visade och gick kort igenom de dokument som fotbollssektionen använder för att driva sin verksamhet. 

Mötet fick ta del av Föreningsplan och Verksamhetsbeskrivning, Fotboll. 

Vidare visade Mats, Spelar-, Ledar- och föräldrarutvecklingsplan. 

Fotboll i Mariefred är en hjälp för föräldrar och ledare.  

Här finns bland annat uppgifter om sektionen intäkter och utgifter. 

Andra delar tar upp utbildning, Kiosken, Nycklar etc. 

 

Sektionen har i år 19 spelartrupper från bollskola till veteranlag. 

22 lag är i spel under 2024. 

614 aktiva, 34 % flickor och 66 % pojkar. 

111 ledare och 30 unga ledare. 

35 ungdomsdomare. 

2 fotbollsskolor. 

 

Sektionen har också en viktig utvecklingsgrupp. 

Seniorlaget spelar denna säsong i division 5, Sörmland och tillhör topplagen. 

 

Mats och Magnus refererar en lyckad styrelsekonferens som betytt mycket för styrelsens arbete. 

Ett dokument som slår fast ansvarsområden är till stor hjälp. 

 

Korta rapporter 

Handboll (Patric Johansson):  

 

Sektionen har vuxit. Den nya sektionsstyrelsen har reducerats till fem personer: Patric Johansson, 

Stefan Öhlund, Sofia Olley, Victoria Henriksson och Fredrik Strengbom. Nya ledamöter från 

åldersgrupperna 14 – 15 och/eller 16–17 ska adjungeras in. 

Anmälan till seriespel säsongen 2024–2025 innebär 4 flicklag och 2 pojklag. 

Årskullen 2017 kan potentiellt komma att spela sammandrag / minihandboll. 

Möjligheten att starta ny bollskola för barn födda 2018 utreds. 

Antalet spelare beräknas fortsätta växa. Viss träning kommer att bedrivas i Åkers Styckebruk. 

Stora satsningar på tränar- och spelarutbildning i förbundets regi är utmanande för ekonomin men 

bedöms som avgörande för att klara en förväntad tillväxt. 

 

Kampsport (Ingen rapport) 

 

Barnen i sektionen har sommarlov. Återstart i augusti. 
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En stor tävling har genomförts och här vara alla eniga om att förbättrad kommunikation mellan 

sektionerna är önskvärt. Nu ”kolliderade” en stor kampsporttävling med fotbollssammandrag vilket 

var en utmaning för omklädning, kiosker, parkering mm. 

 

Kampsporten är i stort behov av förråd.  

Sektionen undersöker möjligheten att få arrangera SM framöver. 

 

Ishockey (Malin Hising) 

 

Sektionen pustar ut. Intensiv vinter 

Äldsta laget, endast 4 har lagt av. 

            Många aktiva i de yngre åldrarna. 

De äldsta spelarna är 12 år. 

Sektionen kommer att få till en bättre teknikyta, skottramp utanför ishallen. 

Inköpen kommer att skötas genom Intersport. 

 

Friidrott: se ovan 

 

Seniorerna (Ronnie Törnblom via Anette Ljungqvist)): Verksamheten med Gympa och Gåfotboll 

har fortsatt in i juni. Kiosken har fått nya anmälningar för att hjälpa till. S-kassan i nuläget 78000 

sek. 

 

Bordtennis: (Thomas Forslund). 

Sommaruppehåll. Sektionen har varit på ledarträff i Malmköping. Sektionen är nu medlemmar i 

Svenska Bordtennisförbundet. 

 

Variationslaget: (Ingen rapport). 

 

Skidor (Johan Karlsson): Arbete inför det 30:e Semesterloppet. Fortfarande behov av flaggvakter.  

 

Fotboll: se ovan 

 

Innebandy: (Malin Sjöö)  

            Flera lag har egen fysträning i sommar vilken samordnas vid behov med andra sektioner. 

Uppstart igen vecka 33.  

 

DiscGolf (Robert Tärnehöjd): Sektionen har en styrelse med fyra ledamöter.  

Sektionen menar att antalet medlemmar i IFK kommer att öka successivt. 

Ett Juniorevent genomförs den 15 juni (prova på). 

Robert arbetar mycket med att utveckla banorna. För att kunna få till tävlingar. 

 

Konståkning: (ingen rapport) 

 

HS: Ingen speciell redovisning.  

 

5. IFK Academy, rapport 

 

(Mats Hörnell): Peter Johansson flyttar från kommunen under året. Ersättare till Peter är inte klart. 

En basutbildning Academy den 29 maj hade 19 deltagare vilket innebär att fler än 200 deltagare har 

utbildats. Planering fortsätter med RF Sisu och vår klubbchef. 
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6. Event, rapport. (Anette) 

 

          Närmaste utmaning är Semesterloppet där ett antal flaggvakter fortfarande saknas. Det finns ännu 

ingen lösning för Semesterloppet framöver. Ångans Dag hade 289 bilar parkerade (256 förra året) vilket gav 

17.340 sek till IFK. 

 

7. IFK dagen kommer att genomföras den 7 september, 2024 

Tidpunkten blir kl. 10-14 och alla sektioner ska vara representerade. Alla sektioner kommer att bli 

kontaktade av Anette för att spika sina uppdrag.  

 

8. Våra inköp hos ICA Torghallen är högre än förväntat 

Då vår kioskverksamhet genererar en högre försäljning än väntat kommer det behövas att återbetalning 

för överskjutande inköp sker från sektionerna enligt tidigare modell. Genomförs under kvartal 4. 

 

 

9. Medlemstatus är hittills närmare 1400 medlemmar.  

Sektionerna uppmanas påminna ledare som ännu inte betalat. Antalet betalande medlemmar 2023 

slutade på 1229. 

 

 

10. Beslut att DiscGolf sektionen ska söka inträde till SFF och SDGF 

 

11. Beslut att ge DiscGolf sektionen ett internt bidrag till ny sektion, 5000 sek från Huvudstyrelsen. 

 

12. Öppen hall 

 

Malin tog upp frågan om Öppen Hall på fredagar under det mörka halvåret. Kontakter har tagits med RF 

Sisu och Svenska Kyrkan. Frågan får utredas vidare. Eventuellt kan ett roterande ansvar vara en lösning.  

 

 

13. Nästa styrelsemöte genomförs på IP Hammaren den 21 augusti, kl. 19.00 – 21.00 

 

Anmäl deltagande i Sommaravslutning den 26 juni kl. 18.00. Meddela Anette senast den 23 augusti. 

 

 

             Mariefred 2024-06-17   

  

 

 

             Patric Johansson, Sekreterare  Mats Hörnell, Mötesordförande 

 

 

 

 


